

تسجيل الآن (مرفق رقم 1)

Register Now

مسجل مسبقاً

Already registered?

التاريخ: 13-15 حزيران/يونيو 2023 المكان: قصر المؤتمرات (Palais des Congrès) مراكش

المؤتمر البرلماني بشأن الحوار بين الأديان: العمل معاً من أجل مستقبلنا المشترك

سيُعقد المؤتمر البرلماني بشأن الحوار بين الأديان: العمل معاً من أجل مستقبلنا المشترك، في الفترة من 13 إلى 15 حزيران/يونيو 2023 في مراكش، المملكة المغربية. وينظم المؤتمر الاتحاد البرلماني الدولي وبرلمان المملكة المغربية بالتعاون مع منظمة الأديان من أجل السلام، وبدعم من تحالف الأمم المتحدة للحضارات والرابطة المحمدية للعلماء. وسيضم رؤساء برلمانات، وأعضاء برلمانيين، وقادة دينيين، وممثلين عن المجتمع المدني، وخبراء آخرين للمشاركة في الحوار، وتبادل الممارسات الجيدة حول المسائل الرئيسية التي تعرقل التعايش المستدام، والمشاركة في استكشاف نقاط العمل من أجل بناء مجتمعات أكثر سلاماً وشمولاً. كما سيهدف إلى وضع خارطة طريق للعمل المشترك في المستقبل.

ووفقاً للممارسة المعتادة، ستتوفر الترجمة الفورية بلغات العمل الأربع للاتحاد البرلماني الدولي: العربية، والإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية.

وإنّ نظام التسجيل الإلكتروني للاتحاد البرلماني الدولي متاح فحسب للبرلمانات الوطنية، ولأعضاء الاتحاد البرلماني الدولي المنتسبين، والمنظمات البرلمانية ذات صفة مراقب دائم، وكذلك، القادة الدينيين، وجهات دينية فاعلة بارزة، وممثلي المنظمات الدينية، وممثلي المنظمات العاملة في مجال الدين والمعتقد الذين تلقوا

دعوة إلى المؤتمر. إن أي منظمات أخرى و/أو أشخاص مهتمين بحضور هذه الفعالية مدعوون لمراسلة البريد الإلكتروني التالي: postbox@ipu.org.

ويجب أن يُعيّن منسق واحد فحسب لكل وفد يستخدم نظام التسجيل في الفعالية. سنستخدم المعلومات التي تقدمونها لنبقيكم على اطلاع على عمل الاتحاد البرلماني الدولي وأنشطته*.

* يلتزم الاتحاد البرلماني الدولي باحترام خصوصية الأشخاص الذين يتعامل معهم. تتوفر المزيد من المعلومات حول ممارسات الخصوصية لدينا على هذا الرابط: <https://www.ipu.org/privacy-statement>.





المملكة المغربية
"البرلمان"



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

المؤتمر البرلماني بشأن الحوار بين الأديان:
العمل معاً من أجل مستقبلنا المشترك

مراكش، المملكة المغربية
13-15 حزيران/يونيو 2023

مرفق رقم 1
تسجيل المندوب





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

التاريخ: 13-15 حزيران/يونيو 2023 المكان: قصر المؤتمرات (Palais des Congrès)

مراكش

معلومات عن المندوب

يرجى ملء جميع الحقول الواردة في هذه الصفحة بدقة، إذ لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة.
جميع الحقول المشار إليها ب* هي إلزامية. يرجى الضغط مرتين على التالي Next للمتابعة.

* اللقب

* الاسم

* الشهرة

(بالأحرف الكبيرة في اللغة الأجنبية)

* الجندر

* تاريخ الميلاد

اليوم/الشهر/السنة

* عنوان البريد الإلكتروني

(الشخصي، الفردي)

* الهاتف

(يرجى ذكر رمز البلد)

يرجى اختيار عضو في الاتحاد البرلماني الدولي IPU Member في فئة التسجيل، إذا برلمانكم من بين [179 عضواً في الاتحاد البرلماني الدولي](#).

وفي حال برلمانكم غير مدرج على القائمة، يرجى اختيار برلمان وطني National parliament في فئة التسجيل.

* فئة التسجيل

* فئة المشارك

* البلد

أنا أسجل بالنيابة عن هذا الشخص

(مرفق رقم 1 - أ)

التالي

إلغاء





المملكة المغربية
"البرلمان"



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

المؤتمر البرلماني بشأن الحوار بين الأديان:
العمل معاً من أجل مستقبلنا المشترك

مراكش، المملكة المغربية
13-15 حزيران/يونيو 2023

مرفق رقم 1 - أ
تسجيل المندوب (تابع)



معلومات إضافية

جميع الحقول المشار إليها ب* هي إلزامية.

* المنصب أو الوظيفة في البرلمان (أمين عام/مستشار)

- الأمين العام
- نائب الأمين العام
- مدير
- نائب المدير
- مستشار
- غير ذلك

* اسم العضو المنتسب

التالي

إلغاء

السابق



[Register Now](#)

[Already registered?](#)

Parliamentary Conference on Interfaith Dialogue: Working together for our common future

The *Parliamentary Conference on Interfaith Dialogue: Working together for our common future* will take place from 13 to 15 June 2023 in Marrakesh, Morocco. The Conference is organized by the Inter-Parliamentary Union and the Parliament of the Kingdom of Morocco in cooperation with Religions for Peace, and with the support of the United Nations Alliance of Civilizations and the Mohammadia League of Religious Scholars. It will bring together Speakers and members of parliament, religious leaders, representatives of civil society and other experts to engage in dialogue and share good practices around key issues standing in the way of sustainable co-existence and to jointly explore action points for building more peaceful and inclusive societies. It will also aim to develop a roadmap for joint action ahead.

As per usual practice, interpretation will be provided in the four IPU working languages: Arabic, English, French and Spanish.

The IPU event registration system (ERS) for this event is only open to national Parliaments, IPU Associate Members and parliamentary organizations holding IPU Permanent Observer status, as well as religious leaders, prominent religious actors, representatives of faith-based organizations and representatives of organizations engaging with religion and belief which have received an invitation to the Conference. Any other organizations and/or persons interested in attending this event are invited to write to: postbox@ipu.org.

There should only be one coordinator per delegation using the ERS. We will use the information you provide to keep you up to date with the IPU's work and activities.*

**The IPU is committed to respecting the privacy of the people it engages with. More information about our privacy practices is available at this link: <https://www.ipu.org/privacy-statement>*



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Language English

DATE
13 - 15 June 2023

LOCATION
Palais des Congrès
Marrakesh

DELEGATE INFORMATION

Please fill all fields on **this page** carefully as it cannot be modified later.
All fields marked with * are mandatory. Click Next twice to proceed.

* Salutation

* First Name

* LAST NAME (in CAPITALS)

* Gender

* Date of Birth

* Email address (personal, individual)

* Telephone (please include the country code)

Please choose IPU Member as the Registration Category if your Parliament is one of the [179 Members of the IPU](#)

If your Parliament is not on this list please choose National parliament as the Registration category.

* Registration Category

* Participant Category

* Country

I'm registering on behalf of this person

Cancel

Next



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Language English



DATE
13 - 15 June 2023



LOCATION
Palais des Congrès
Marrakesh

Additional Information

Fields with an asterisk (*) are mandatory.

* Title or function within Parliament (secretary/adviser)

- Secretary General
- Deputy Secretary General
- Director
- Deputy Director
- Adviser
- Other

* Associate Member name

Previous

Cancel

Next